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Klub Platformy Obywatelskiej RP 

Kędzierzyn-Koźle, 28.02.2018 r. 

Szanowna Pani 

Sabina Nowosielska 

Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle 
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W nawiązaniu do odpowiedzi Prezydenta Miasta z dnia 01.02.2018 L (przesłanej mi w dniu 

21.02.2018 L), mak: IRE-IR.7013.1.1.2017.GB, wnoszę o: 

I) przesianie kopii karty gwarancyjnej dostarczonej przez firmę Hucz Sp. z 0.0. Inwestorowi (gmina 

Kędzierzyn-Koźle) a wydłuZającej do 10 lat okres gwarancyjny na konstrukcję jezdni głównej 

alei Jana Pawia II od km 2 + 550,00 do km 2 + 725,00, 

2) przesłanie kopii protokołu z dnia 0l.l2.2018 L , o którym mowa w odpowiedzi znak IRE

IR, 7013,1.1.20 17,GB, 

3) udzielenie odpowiedzi na pytanie: czy przedmiotowa karta gwarancyjna, o której mowa w pkt I) 

zostala przez gminę Kędzierzyn-Koźle (Inwestor) zaakceptowana i czy ww. wydłużona 

gwarancja obowiązuje? 

Z poważaniem 
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